
PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA KOMIETETU REWITALIZACJI W DNIU 15.11.2021 r.  

 

Spotkanie Komitetu Rewitalizacji odbyło się 15 listopada 2021 r. w siedzibie Urzędu 

Miejskiego przy ul. Hetmana Stefana Czarnieckiego 17. Lista osób biorących udział w spotkaniu 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Spotkanie rozpoczęła P. Barbara Ankutowicz, Przewodnicząca Komitetu Rewitalizacji, 

która powitała zgromadzonych gości i przedstawiła agendę spotkania: 

1. Omówienie ewaluacji „Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasto Stargard na 

lata 2016-2026”. 

2. Zmiana Regulaminu Komitetu Rewitalizacji.  

3. Dyskusja i wnioski.  

Po krótkim wstępie, Pani Ankutowicz oddała głos P. Arlecie Majewskiej, Dyrektorowi 

Wydziału Planowania i Rozwoju, która omówiła ewaluację „Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Miasto Stargard na lata 2016-2026”. Po krótkiej dyskusji, P. Ankutowicz przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem dokumentu, który został zaakceptowany przez 9 członków 

Komitetu Rewitalizacji , a więc wszystkich uprawnionych do głosowania.  

Następnie głos zabrał P. Jerzy Waliszewski, który wskazał na zagrożenie jakie niesie ze sobą 

termomodernizacja zabytkowych budynków w przypadku braku uzgodnień z Konserwatorem 

Zabytków. P. A. Majewska odpowiedziała, że w przypadku termomodernizacji miejskich 

budynków wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków, projekt jest uzgadniany  

z Konserwatorem Zabytków, a jego zalecenia są wdrażane w życie. Niestety w przypadku 

wspólnot Gmina Miasto Stargard nie posiada narzędzi, dzięki którym mogłaby kontrolować i 

egzekwować warunki przeprowadzania remontów w starych kamienicach. P. Przemysław 

Urbański dodał, iż w zdecydowanej większości wspólnoty pomimo uzgodnień  

z Konserwatorem Zabytków, wybierają tańsze rozwiązania, które nie uwzględniają 

wcześniejszych ustaleń. Prezydent Piotr Mync zaproponował zwiedzanie nowo otwartego 

Stargardzkiego Centrum Nauki, aby pokazać także przykłady dobrych praktyk 

termomodernizacyjnych w mieście.  

P. Elżbieta Kaczmarczyk z PTTK Stargard zgłosiła wniosek o zmianę oznakowania 

drogowego na skrzyżowaniu ulic Kazimierza Wielkiego i B. Krzywoustego, gdzie obowiązuje 

znak wjazdu pojazdów do 3,5 tony, co niestety uniemożliwia wjazd autokarom wycieczkowym.  

Następnie P. A. Majewska poruszyła temat zmiany Regulaminu Komitetu Rewitalizacji  

i zmiany składu komitetu w wyniku powtarzających się nieobecności niektórych członków KR. 

P. Ankutowicz zobowiązała się do przeprowadzenia rozmowy ze wszystkimi członkami KR w 

celu weryfikacji, który z obecnych członków nie jest już zainteresowany działaniem w KR. 

Następnie P. Iwona Skoczylas, pracownik Wydziału Zamówień Publicznych UM Stargard, 

zaproponowała działania w zakresie pracy z dziećmi z ul. Wojska Polskiego w formie 

warsztatów, aby pomóc dzieciom z rodzin patologicznych nie powielać wzorca zachowań 

rodziców. Warsztaty mogłyby polegać na nauce naprawiania różnych rzeczy, pomocy  

w sprzątaniu, czy chociażby zorganizowania turnieju piłki nożnej dla młodzieży.  



Na koniec spotkania P. A. Majewska poprosiła członków Komitetu Rewitalizacji, aby  

w terminie 2 tygodni zaproponowali zmiany do Regulaminu oraz przedstawili propozycję 

działań KR na następny rok.  

Na tym spotkanie zakończono.  
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